
RESUM PLE 4/10/21 

 

Declaració institucional en suport a l’illa de La Palma. Des del govern i per petició del 
regidor Fran Fragoso s’aprova fer una aportació econòmica d’ajut des de la partida de 
fons d’emergència social amb 2.700 euros. 
 

• Votem a favor de la reelecció d’en Jordi Garcia Flamerich com a jutge de Pau. Agraïm 
la seva tasca que fa molts anys desenvolupa amb molta dedicació, serenitat, sentit 
comú i paciència. 

 
• Votem a favor de la modificació de les ordenances fiscals 9 i 21, que regulen el 

cobrament de la taxa del cementiri municipal i les activitats de la regidoria de serveis 
socials. En els dos casos es modifica el sistema de cobrament. En la taxa del cementiri 
es dona la possibilitat de retornar part de la taxa quan es renuncia a la titularitat del 
nínxol abans de finalitzar la concessió. 
 

• Ens abstenim de les modificacions de les ordenances fiscals 17, 62 i 47, que regulen 
les taxes i preus públics del Museu del Càntir. Aquesta modificació es fa per poder 
disoldre, properament, el patronat. 
 

• Ens abstenim en l’aprovació de l’acord de convalidació de la RLT (Relació de Llocs de 
Treball). Des de TxA normalment ens abstenim amb temes de gestió i acords amb el 
personal de la casa. 
El que ens van portar a votació hauria d’arreglar allò que el 2017 l’aleshores alcalde i 
regidor de Recursos humans, Eudald Calvo, va voler implementar tot de cop. Aquest 
fet, que era il·legal, va comportar que des llavors les nòmines es paguen amb informes 
desfavorables tant de Recursos humans com d’intervenció, i que ens hagi costat força 
diners arreglar el desgavell amb assessoraments tècnics i jurídics. 
 

• Votem a favor de la moció que condemna a les agressions i a la violència exercida 
contra les persones del col·lectiu LGTBI. 
 

• Votem en contra de la moció d’en Fran Fragoso per subvencionar als autònoms i 
petites empreses que han vist incrementades els seves despeses degut a la pujada de 
la llum/corrent. Creiem que està mal plantejada perquè és impossible comprovar que 
aquest increment de la despesa no s’hagi recuperant incrementant el preu dels 
productes o serveis. També ens sembla que, en el cas d’adoptar una mesura d’aquest 
estil s’hauríen de tenir en compte les famílies més necessitades. 
 

• Votem en contra  la modificació del contracte del servei de l’escola bressol cargol treu 
banya. En el ple de setembre es va retirar per evidenciar-se que no era cert que no hi 
haguessin famílies interessades en inscriure el seu fill/a i també per l’incompliment de 
contracte per part de l’empresa, amb el coneixement del regidor. 
 
Tot i això, el govern d’Unitat amb el suport dels partits de l’oposició (PSC, JxCat, i Fran 
Fragoso) ha fet palès que la voluntat era suprimir una aula sí o sí, en comptes de 
dedicar més esforços a promocionar l’escola bressol municipal. Hem de tenir en 
compte que només amb la inscripció d’un alumne més ja no s’hauria pogut suprimir 
aquesta aula. 
També s’ha tornat a reclamar que s’aclareixi i, si és el cas s’obri un expedient 
sancionador, l’incompliment de contracte per part de l’empresa. 



• Ens abstenim en els comptes del 2019. Aquests varen ser impugnats pel grup del PSC 
degut a incorreccions en els comptes de la Companyia d’Aigües d’Argentona. Part 
d’aquestes al·legacions s’han estimat i la companyia haurà de subsanar els errors dins 
el 2021. 
Des de fa uns 5 o 6 anys i fins ara, la companyia ha anat tancant els comptes de 
manera incorrecta. Primer sense comptabilitzar que l’Ajuntament li devia diners per 
ñ¡increment de cost en la construcció de la piscina; i després comptabilitzant-los però 
sense que l’Ajuntament els reconegués. 
 

Preguntem: 
 

 Per les limitacions degut a la COVID que hi ha a les instal·lacions esportives 
municipals:  

 Entrada de famílies a entrenaments 
 Vestuaris i usos 
 Pla de neteja i desinfecció amb canvis degut al NO ús de vestidors 

 Per si s’ha fet alguna actuació a les Ginesteres per resoldre el tema de la 
sortida d’emergència de la urbanització. 

 Fem prec per seure amb el regidor d’esports i parlar de la manca de conserges 
en la zona esportiva i el malestar d’entitats pel manteniment dels espais 


